
Bestyrelsesmøde 19.12 2024 Overordnet Grundejerforening 

Kraghave Vest Høje Taastrup. 

 

Bo, Annette og Jan deltog i mødet. 

1. Status på den ekstraordinære generalforsamling 

Annette arbejder stadig med referatet fra den ekstraordinære generalforsamling. 

Vi drøftede vores oplevelser af forløbet. 

2. Vedtagelsen af kompromis i forhold til vor plan for udtydning af bælterne 

Bo kontakter HTK omkring bestyrelsens rettigheder og pligter i relation til vedligeholdelsen.  

Med udgangspunkt i den plan, bestyrelsen har foreslået, skal vi have input til eventuelle ændringer skriftligt fra de 

enkelte foreninger. Den enkelte grundejerforenings bestyrelse kan samtidig anmode om at vi tager drøftelser på et 

Teams-møde. 

Jan udformer en mail til de enkelte foreninger omkring input, som bestyrelsen skal modtage senest i midten af 

januar. 

3. Gottlieb  

Vi har rykket for afregning af flis fra udtyndingen omkring Lavendelvej 1, så det indgår i den samlede afregning 

over for Gottlieb. 

4. Fremtiden 

Vi er nødt til at holde aftalen omkring udtynding af plantebælter/lysskov ude fra kontrakten omkring vedligehold 

af græsarealerne. 

Udtyndingen skal ikke nødvendigvis udføres af Gottlieb, men bestyrelsen kan inddrage en anden entreprenør. 

Vi skal have det med i drøftelserne med Gottlieb om den aftale, vi skal indgå i de første måneder af 2025. 

Her skal vi også inddrage vores oplevelser omkring udtyndingen omkring Lavendelvej 1 og 2, og hvordan vi i givet 

fald kan undgå stop/start-situationerne. 

Hvis vi forinden har aftalt med den enkelte forening, hvad der skal gøres, skal Gottlieb/entreprenøren tage fat i 

bestyrelsen, hvis der kommer henvendelser fra den enkelte forening omkring stop. 

5. Næste møde 

Torsdag 16. januar 2025 kl. 20.00 

6. Eventuelt 

Intet. 


